
12/12/2023 KOÇ/DANIŞMAN TOPLANTI TUTANAĞI 

Gündem: Deneme sınavları sonuçlarının değerlendirilmesi ve KOÇluk 

çalışmaları hakkında bilgi verilmesi. 

Hedef YKS Eylem planı KOÇ/Danışmanlarla paylaşıldı. Eylem planı çerçevesinde 

gündem değerlendirilmesine geçildi. 

1. Deneme sınavları sonuçları değerlendiren Kemal Karahan öğrencilerinin yükselme 

grafiğinin arttığını belirtti. Ayrıca öğrencilerinin yetenek sınavları için özel kurslar almaya 

başladıklarını belirtti. 

2. Rıdvan YILDIRIM, öğrencilerinin çalışmalarının plana uygun sürdüğünü, 

denemelerde istediğimiz grafiği yakalayamadık; ancak bundan sonraki denemelerde 

beklediğimiz sonuçları alacağımızı düşünüyoruz. Bazı öğrencilerimizin çalışma planına sadık 

kalınmasına rağmen akademik hazırbulunuşluk düzeyinin düşük olmasının etkisiyle 

netlerinde beklenilen artışın olmadığını,  bunun için tamamlayıcı çalışmalar yapılabileceğini 

belirtti. 

4. Aylin hocamız öğrencilerimizin çalışmaları plan dahilinde hedefimizin üzerindeyiz; 

ancak Bir öğrencimiz için bunu şimdilik söylemek erken olur dedi. 

5. 12 B sınıfında bazı öğrencilerimizde üniversite hedefine ulaşma noktasında bir 

motivasyon eksikliği olduğunu söyleyen Şeyda hocamız, bu durumu gidermek için bireysel 

görüşmelerimizi artırdık rehberlik servisinden yardım almaya devam edeceğiz. Üniversite 

hazırlık çalışmaları maalesef öğrencilerin diğer gündemlerinin gerisinde kalıyor özellikle bazı 

öğrenciler için; ancak biz tek gündemimizin üniversite olması için çalışacağız, dedi. 

6. İdris hocamız benim öğrencim Zehra için hedefimizin üzerinde çalışmaktayız. 

Umarım bu aratarak devam edecektir dedi. 

7. Adem KALDAN, rehberlik olarak öğrencilerimizin 7/24 yanındayız, öğrenci- 

öğretmen- Veli koordinasyonunu sağladığımızı söyleyebiliriz; ancak bir kaç öğrencimizde 

aksamalar yaşıyoruz onlarda aşacağız inşallah, dedi. 

8. Müdür Yardımcısı Mustafa EKİZ,  genel anlamda KOÇluk hizmeti verimli bir şekilde 

devam ediyor Rehberlik olarak hedef, motivasyon, planlama ve uygulama sürecinin sağlıklı 

yürümesi için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bu konuda gösterdikleri gayret için rehber 

öğretmenimiz Adem KALDAN ve KOÇ/Danışman öğretmenlerimize ayrı ayrı çok teşekkür 

ediyorum, dedi. 

KARAR: Çalışmaların planlamalara uygun olarak devam edilmesine ve sürece odaklanma 

problemi yaşayan öğrencilere ek motivasyon çalışmaları yapılmasına, bu konuda 

KOÇ/Danışmanlar arasında iş birliği yapılmasına karar verildi. 
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